

## GENERAL

## GÉNÉRALITÉS

## Item

## 22. INTEREST ON DEPOSITS

1. The Company pays interest monthly to customers who are required by the Company to maintain deposits for credit purposes in accordance with Item 10, Article 7.
2. The rate of interest on deposits is the Bank of Canada Target for the Overnight Rate plus 1.25%.
3. The monthly interest is calculated on the last day of each customer's monthly billing period, prorated for the portion of the month the deposit is held by the Company. The calculation is based on the balance the customer's deposit including interest earned prior to the monthly billing period.

## Article

## 22. INTÉRÊTS SUR LES DÉPÔTS

1. La Compagnie paie mensuellement des intérêts aux abonnés dont elle exige des dépôts pour des raisons de crédit conformément au paragraphe 7 de l'article 10.
- C 2. Le taux d'intérêt sur les dépôts est le taux cible de la C Banque du Canada majoré de 1.25%. C
3. Les intérêts mensuels sont calculés le dernier jour de la période de facturation mensuelle de l'abonné, au prorata de la partie du mois durant laquelle la Compagnie retient le dépôt. Le calcul se fait à partir du solde du dépôt de l'abonné, y compris l'intérêt couru jusqu'à la période de facturation courante.

Continued on page 42-1-1 / Suite page 42-1-1  
See page 4 for explanation of symbols / Voir liste des symboles page 4.